
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 13. augusta 2015 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Jozef Dorušák 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

                                    PaedDr. Ing. Mária Olešová - riaditeľka ZŠ s MŠ Krušetnica 

 

Zasadanie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Terézia Pacoňová, 

ktorá privítala prítomných a uviedla, že zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné, neprítomný je poslanec p. Jozef Dorušák, ktorý sa ospravedlnil, že bude meškať, 

dostaví sa v priebehu zasadania. 

Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Bc. Alžbeta Páterková, za 

overovateľov starostka určila p. Igora Janckulíka a Mgr. Danku Jančovú. 

Starostka privítala hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú a riaditeľku ZŠ s MŠ 

Krušetnica PaedDr. Ing. Máriu Olešovú. 

 

Navrhla tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Rozbor hospodárenia za I. polrok 2015 

3. Schválenie II. úpravy rozpočtu na rok 2015 

4. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2014 

5. Informatívna správa o projekte "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre výrobu 

tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ" 

6. Informatívna správa o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského 

regiónu, etapa 2" 

7. Informatívna správa o projekte "Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie 

odpadových vôd v regióne Orava" - Aktivita č. I: Námestovo, kanalizácia a ČOV: 

stavebný súbor 15. Krušetnica, kanalizácia 

8. Informatívna správa o projekte "Realizácia súboru stavieb pri pozemkových 

úpravách v obci Krušetnica" 

9. Informatívna správa o riešení havarijného stavu existujúcich elektroinštalačných 

rozvodov a prvkov v ZŠ s MŠ Krušetnica 

10. Informatívna správa o podaní žiadosti o finančné prostriedky na havarijnú 

situáciu existujúcej podlahovej krytiny v niektorých učebniach ZŠ s MŠ 

Krušetnica 

11. Informatívna správa riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o začatí nového školského 

roka 2015/2016 

12. Informatívna správa o vybudovaní kanalizácie v IBV Sihly 

13. Informatívna správa o aktivačnej činnosti (§ 10, § 32, § 54 a § 50j) 

14. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

15. Rôzne – prejednanie žiadostí 

16. Diskusia 

17. Schválenie uznesenia a záver 



 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starostka obce navhrla doplniť pozvánku o bod: 

- Schválenie podania žiadosti o poskytnutie NFP z operačného programu Kvalita 

životného prostredia, prioritná os 1, aktivita B za účelom realizácie projektu s názvom 

„Spoločný projekt nakladania s biologickými odpadmi pre obec Krušetnica“ a jeho 

spolufinancovanie vo výške 5% z celkových oprávnených nákladov 

Následne vyzvala poslancov, v prípade ak niečo majú na doplnenie alebo na zmenu 

programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali žiadne návrhy na doplnenie, jednohlasne schválili 

program zasadania (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0) a pokračovalo sa podľa pozvánky. 

 

V bode 1/ starostka obce podrobne oboznámila prítomných so všetkými bodmi uznesenia a 

uviedla, že všetky body z minulého zasadania obecného zastupiteľstva boli splnené. V tomto 

týždni bolo obci doručené povolenie od ODI Dolný Kubín na zmenu dopravného značenia pri 

p. Milanovi Florekovi, č. 164, osadenie dopravných značiek sa vykoná v najbližšom čase. 

Riešenie dopravného značenia do obce smerom z Brezy je ešte stále neukončené.  

Následne starostka vyzvala p. Mareka Repôňa, predsedu komisie životného prostredia, 

výstavby a územného plánovania, aby podal správu o konaní zasadania tejto komisie a tiež 

návrh resp. odporúčanie pre obecné zastupiteľstvo ohľadom riešenia situácie u p. Márie 

Strakovej, č 150. Poslanec Repôň prečítal zápis, avšak poslankyňa Jančová navrhla, keďže p. 

poslanec Dorušák nie je prítomný a tiež sa ho táto situácia týka, taktiež nebol prítomný na 

zasadaní komisie a nemohol sa k zápisu vyjadriť, aby bol zápis opätovne prečítaný na konci 

zasadania a p. poslanec dostal priestor na vyjadrenie sa, s ktorým návrhom súhlasili všetci 

prítomní poslanci. 

 

V bode 2/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predložila Rozbor hospodárenia za I. polrok 2015, 

ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými položkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, že obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v I. 

polroku 2015 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. 

Prítomní poslanci nemali žiadne pripomienky, Rozbor hospodárenia za I. polrok 2015 bol 

jednohlasne schválený (Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0).  

 

Dostavil sa poslanec p. Jozef Dorušák. 

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predniesla návrh na schválenie II. úpravy rozpočtu 

na rok 2015, ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Táto úprava sa týka bežných príjmov a 

výdavkov a kapitálových príjmov. Po prečítaní návrhu neboli žiadne dotazy zo strany 

poslancov a návrh bol jednohlasne schválený (Za: 7, Zdržal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 4/ účtovníčka OcÚ p. Beganová oboznámila poslancov o Správe nezávislého 

audítora k účtovnej závierke za rok 2014. Audit vykonávala firma Ekoauditor, s. r. o. 

Bratislava, konkrétne auditor Ing. Igor Šramka. Podľa jeho názoru účtovná závierka poskytuje 

vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce 

Krušetnica k 31. 12. 2014, výsledky jej hospodárenia a peňažné toky za rok 2014 sú v súlade so 

zákonom o účtovníctve. Na základe overenia rozpočtového hospodárenia zachyteného v 

poznámkach účtovnej závierky konštatoval, že nezistil vo všetkých významných súvislostiach 

skutočnosti, ktoré by spochybňovali vykázané výsledky rozpočtového hospodárenia. Stav 

vykázaného dlhu obce a návratných zdrojov sú podľa jeho overenia zhodné so stavom 

vykázaným v účtovnej závierke. 



 

 

 

V bode 5/ starostka obce informovala o projekte "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre 

výrobu tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ". Podľa harmonogramu mala 

realizácia projektu prebiehať počas školských prázdnin, avšak ešte stále sa nezačalo a to z 

dôvodu, že sa muselo robiť nové verejné obstarávanie na stavebné práce. Víťazným 

uchádzačom sa stala firma MENERT, s. r. o. Šaľa, ktorá ponúkla najnižšiu cenu na stavebné 

práce. V najbližších dňoch by mala byť podpísaná zmluva o dielo a s prácami sa 

pravdepodobne začne až na konci prázdnin. Obec tiež požiadala ministerstvo o zmenu termínu 

ukončenia projektu z pôvodného septembra na október 2015, pretože celkovým ukončením sa 

rozumie aj finančné vysporiadanie nielen práce.  

 

V bode 6/ starostka obce informovala o pokračovaní v projekte "Zásobovanie vodou a 

kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". Zástupcovia OVS, a. s. Dolný Kubín jej prisľúbili, že 

v obci sa začne kanalizácia kopať po 09. 08. 2015, avšak doteraz stále nič a to z dôvodu, že 

všetky stroje majú v Zákamennom a akonáhle skončia tam, presunú sa k nám. Bolo jej tiež 

hlásené, že šachty v lokalite Pod Pčelovým nie sú ničím zabezpečené, na čo upozornila OVS a 

vykonala obhliadku a našla iba 2 šachty, ktoré boli opáskované. Aj naďalej sa zúčastňuje 

kontrolných dní a nadnáša na nich pripomienky od občanov. 

 

V bode 7/ starostka informovala o projekte "Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a 

čistenie odpadových vôd v regióne Orava" - Aktivita č. I: Námestovo, kanalizácia a ČOV: 

stavebný súbor 15. Krušetnica, kanalizácia, na ktorý nám bol poskytnutý príspevok vo výške 

100.000,- € z Environmentálneho fondu. Práce sa ešte nezačali, firma OMOSS čaká, kedy v 

obci začne kopať kanalizáciu OVS, aby sa mohli spojiť. Pravdepodobne sa začne koncom 

augusta resp. začiatkom septembra. Projekt musí byť ukončený do konca roka, nakoľko 

finančné prostriedky sú viazané iba na rok 2015. 

 

V bode 8/ starostka informovala o príprave žiadosti o NFP na projekt "Realizácia súboru 

stavieb pri pozemkových úpravách v obci Krušetnica". Je to projekt, ktorý sa týka výstavby 

ciest po pozemkových úpravách, konkrétne cesty Osičiny, okolo cintorína a I. ulice v IBV 

Sihly. Tohto času prebieha verejné obstarávanie na zhotoviteľa projektu, ktoré zabezpečuje 

firma Premier Consulting, Komárno. Keďže je to žiadosť o NFP, celý projekt by mal byť obci 

po jeho schválení zaplatený, avšak financovanie prebieha refundáciou, preto na začiatok je 

potrebné uhradiť 50% z celkových nákladov, čo predstavuje sumu cca 400.000,- €, na ktoré si 

musí obec vziať úver. Po uhradení tejto sumy z eurofondov bude následne úver vyplatený. 

Poslanci nemali námietky a úver jednohlasne schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Poslanci 

ďalej navrhli, že by bolo dobré, keby starostka poslancov oboznámila s projektami, načo 

starostka uviedla, že tie sú u Ing. Pepuchu, ktorý ich prerába, preto požiadali, aby na budúce 

zastupiteľstvo priniesla aspoň skicu projektu, aby sa mohli lepšie oboznámiť s predmetom 

projektu. Následne jej navrhli, aby si vyžiadala ponuky na úver z viacerých bánk, aby bolo z 

čoho vybrať najlepšiu ponuku.  

 

V bode 9/ starostka informovala, že z Ministerstva školstva SR, prostredníctvom 

Okresného úradu v Žiline, odboru školstva bolo poskytnutých 35.550,00 € na riešenie 

havarijnej situácie v ZŠ Krušetnica - opravu elektroinštalácie. Práce na základe prieskumu trhu 

vykonáva p. Vladislav Kornhauser zo Sihelného, z ktorého prácou sú spokojní. Keďže po 

týchto prácach zostávajú steny zamaltované, mnohé poopadávajú naviac, robia sa aj maliarske 

práce, ktoré si základná škola financuje zo svojho rozpočtu. Na upratovacích prácach sa 

zúčastňujú nielen zamestnanci školy, ale aj pracovníčky, ktoré vykonávajú na obci aktivačné 



 

 

práce. Práce by mali byť ukončené do konca augusta, aby sa škola mohla pripraviť na 

bezproblémový začiatok nového školského roka. 

 

V bode 10/ starostka informovala, že bola podaná žiadosť na Okresný úrad v Žiline, odbor 

školstva o finančné prostriedky na havarijnú situáciu existujúcej podlahovej krytiny v 

niektorých učebniach ZŠ s MŠ Krušetnica v celkovej výške 19.972,- €, na ktorej sa plne 

realizovala p. riaditeľka. Žiadosť bola podaná, avšak zatiaľ z OkÚ Žilina prišla odpoveď, že po 

formálnej stránke je žiadosť v poriadku a bola postúpená na posúdenie na Ministerstvo školstva 

SR. Bližšie informácie budú podané na ďalších zasadaniach obecného zastupiteľstva. 

 

V bode 11/ riaditeľka ZŠ s MŠ Krušetnica p. Olešová uviedla v krátkosti, že pedagógovia 

sú na nový školský rok pripravení, začína sa podľa plánu 02. 09. 2015. Ak by sa nestihli 

niektoré práce po rekonštrukcii elektroinštalácie vykonať, 2 dni po začatí školského roka budú 

mať žiaci účelové cvičenie. V novom školskom roku bude ako už dávno nie 11 tried, 2 triedy sa 

vytvorili z knižnice a jazykovej učebne. Počet žiakov bude vyšší ako v minulom školskom 

roku, avšak ešte nie je upresnený, počet sa podľa zákona poskytne zriaďovateľovi do termínu 

15. 09. Následne p. riaditeľka pozvala p. starostku na slávnostné otvorenie nového školského 

roka, za čo p. starostka poďakovala a uviedla, že sa určite a rada zúčastní. 

 

V bode 12/ starostka informovala o vybudovaní kanalizácie v lokalite IBV Sihly, ktorá je 

hotová na 80%. Je potrebné ešte dobetónovať šachty a odviesť sutinu. Ku altánku na náučnom 

chodníku namúlilo veľa štrku, tento sa vyberie a dá sa ako podklad pod makadam, na ktorý 

musíme čakať, pretože poradovník v Širokej je veľký.  

 

V bode 13/ pracovníčka OcÚ p. Páterková informovala, že v roku 2015 vykonávajú 

aktivačnú činnosť v počte 32 hod. mesačne podľa zákona o hmotnej núdzi 2 občania, ktorí 

poberajú dávku v hmotnej núdzi v zmysle §10 zákona č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti. 

Ich dochádzku a celkovú evidenciu chodí aj naďalej kontrolovať koordinátorka ÚPSVaR 

Námestovo Mgr. Jablonská. 

Naďalej sa pokračuje aj v Dohode o podmienkach vykonávania menších obecných služieb 

organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení s 1 

uchádzačom o zamestnanie, ktorý je v hmotnej núdzi a ktorý spĺňa podmienky na vykonávanie 

týchto služieb. Práce vykonáva v rozsahu 64 hod. mesačne a k základnej dávke v hmotnej 

núdzi mu ÚPSVaR vypláca aktivačný príspevok vo výške 61,60 €. Dohoda trvá do 31. 10. 

2015. Od 01. 09. 2015 by sme chceli na menšie obecné služby zobrať ďalších 2 UoZ (Pavol 

Florek, Július Pacoň), nakoľko spĺňajú podmienky na ich vykonávanie. 

Od 01. 04. 2015 boli prijaté do pracovného pomeru na 6 mesiacov 2 UoZ a od 01. 07. 2015 

ďalší 2 UoZ na dobu 3 mesiacov na základe Dohôd o poskytnutí finančného príspevku na 

podporu vytvárania pracovných miest u verejných zamestnávateľov vo vymedzených oblastiach 

verejného zamestnávania - § 54 zákona č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti. 

Od 01. 05. 2015 boli prijatí do pracovného pomeru na 9 mesiacov 4 UoZ na základe 

Dohody o poskytnutí príspevku na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti - § 

50j zákona č. 5/2004 Z. z. o službách zamestnanosti. 

Všetci pracovníci vykonávajú práce ako pomocní pracovníci - upratovanie a úprava 

verejných priestranstiev a priestorov v správe obce (námestie, cintorín, dom smútku, okolie 

obecného úradu, ihriská...), údržba autobusových čakární a zastávok, MK a chodníkov. V 

týchto letných mesiacoch sa podieľali na budovaní kanalizácie v IBV Sihly, upratovacích 

prácach v základnej škole, pravidelnom odvoze separovaného odpadu a tiež maľovaní 

vnútorných stien obecných budov.  

 



 

 

Ďalej sa pokračovalo doplneným bodom programu a to Schválenie podania žiadosti 

o poskytnutie NFP z operačného programu Kvalita životného prostredia, prioritná os 1, aktivita 

B za účelom realizácie projektu s názvom „Spoločný projekt nakladania s biologickými 

odpadmi pre obec Krušetnica“ a jeho spolufinancovanie vo výške 5% z celkových 

oprávnených nákladov. Starostka prítomných poslancov informovala o tom, že sa jedná o 

spoločný projekt nakladania s biologickými odpadmi v rámci Združenia Biela Orava, do 

ktorého patrí aj naša obce. Keďže od 01. 01. 2016 nadobudne účinnosť nový zákon o 

odpadoch, ktorý prináša zmeny v oblasti nakladania s komunálnym odpadom a tiež nastavuje 

pravidlá nakladania s biologicky rozložiteľným odpadom - obec je povinná zabezpečiť 

zavedenie a vykonávanie triedeného zberu biologicky rozložiteľného odpadu, ktorého 

pôvodcom je fyzická osoba a tiež odpadu zo záhrad, vrátane cintorínov. Projekt pre našu obec 

pozostáva z nákupu 900 L domácich kompostérov pre všetky domácnosti (250 ks), elektrického 

kompostovacieho zariadenia (1 ks) a osvety v celkovej výške 42.850,- €, avšak 

spolufinancovanie obce by bolo vo výške 5%, t. j. 2.142,50 €. Poslanci nemali námietky k 

projektu a podanie žiadosti o poskytnutie NFP na projekt ako aj spolufinancovanie vo výške 

5% jednohlasne schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

 

V bode 14/ starostka vyzvala poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslanec Mgr. Martin Bodorík upozornil, že v lokalite Moldovenín, kde sa zasýpa cesta je opäť 

navozené veľa odpadu, treba to tam ísť porovnať a tiež požiadal o výmenu žiaroviek na 

verejnom osvetlení na viacerých miestach v obci, kde sa nesvieti. 

Starostka k tomu uviedla, že cestu majú v pláne upraviť, keď sa vráti p. Florek z dovolenky, 

taktiež budú vymenené žiarovky na VO. 

Poslanec Igor Janckulík uviedol, že je potrebné opíliť sosny pri p. Marte Kytašovej a 

osadiť nejaké lavičky. 

K tomuto starostka uviedla, že nie je žiaden problém opíliť sosny, avšak treba mať k tomu aj 

nejaké to umelecké cítenie, aby to pekne vyzeralo a preto navrhla, že by to mohol urobiť p. 

poslanec Bodorík, s čím osobne súhlasil a ostatní poslanci mu pri tom pomôžu. Lavičky osadiť 

je väčší problém, pretože vždy keď sa tam nejaké dajú, sú o chvíľu zničené, polámané. Treba 

do budúcnosti porozmýšľať, či by tam nebolo dobré urobiť nejakú oddychovú zónu pre matky s 

deťmi, na čo reagovala p. riaditeľka a uviedla, že síce by to bolo dobré, ale treba si uvedomiť aj 

vyplývajúce riziko, kto bude zodpovedný za prípadný úraz? Viacerí poslanci sa priklonili k 

názoru p. riaditeľky a keďže je to obecný pozemok, obec by niesla zodpovednosť, nie rodič. 

Preto sa nakoniec dohodli, že zostanú iba pri opílení sosien a zabudovaní lavičiek. 

Poslanec Jozef Stančík uviedol, že občanov treba opätovne cestou miestneho rozhlasu 

upozorniť na zákaz vývozu odpadu po brehoch riek a mimo veľkoobjemných kontajnerov, na 

čo starostka uviedla, že to bude vyhlásené. 

Ďalej požiadal poslanca Dorušáka o vysvetlenie, prečo neprihlásil do jesennej futbalovej 

sezóny žiakov. Za jeho starostovania to aspoň ako-tak šlo, ale teraz sa to už celkom ide 

rozpadnúť. Tiež ho poprosil, aby poslancom vysvetlil, prečo sa prenajalo futbalové ihrisko 

Zákamennému a za akú cenu, keďže obec vôbec nebola o tom informovaná. 

Poslanec Dorušák na toto reagoval tým, že vedeniu TJ Tatran povedal včas, aby si za neho 

hľadali náhradníka, že on to všetko nestíha. Je pravda, že žiaci nie sú prihlásení, prihlásená je 

však prípravka - menší žiaci. Nemôže sa všetkým venovať, má aj pracovné povinnosti, rodinu. 

O prenájme tiež nevie nič bližšie, všetko je možné sa dozvedieť na schôdzi TJ, kde môže prísť 

starostka a aj poslanci. Ďalej uviedol, že momentálne sa prerábajú šatne TJ, práce si futbalisti 

vykonávajú svojpomocne, ale chodia pomáhať aj aktivační pracovníci z obce. 



 

 

Poslanec Marek Repôň uviedol, že je potrebné požiadať VÚC prip. nech obec opraví 

zvodidlá okolo cesty pri materskej škole, načo starostka uviedla, že požiada o opravu VÚC, 

keďže cesta na Lomnú je v jej správe. 

 

V bode 15/ boli prečítané žiadosti občanov o prenájom bytu v 12-bj. (Viera Kytašová, č. 

51, Monika Babečková, č. 244, Frederika Lučivňáková, č. 244 a Ján Repôň, č. 244), každá 

žiadosť z dôvodu osamostatnenia sa a založenia rodiny, okrem p. Viery Kytašovej, ktorá ako 

dôvod uviedla, že sa chce s troma maloletými deťmi odsťahovať z manželovho domu z 

rodinných dôvodov. Názory poslancov boli rôzne, žiadosť p. Repôňa navrhol poslanec Igor 

Janckulík vyriešiť tak, že predsa v byte, ktorý má prenajatý jeho brat Tomáš momentálne nikto 

nebýva, keďže sú v zahraničí, nech sa dohodnú medzi sebou a obec na výmenu dá výpoveď z 

bytu p. Tomášovi Repôňovi a uzatvorí novú nájomnú zmluvu s p. Jánom Repôňom, s ktorým 

návrhom jednohlasne súhlasili všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Byt č. 11 

po p. Ballovi poslanci rozhodli prideliť p. Viere Kytašovej, ale len na dobu určitú jedného roka.  

Ďalej bola prečítaná žiadosť p. Pavla Floreka, č. 110 a ústne prednesená žiadosť p. Mariána 

Makúcha, č. 59 ktorí obaja žiadajú o zníženie poplatku za vodu za obdobie r. 2014/2015. Pán 

Florek v žiadosti uvádza, že vo svojom rodinnom dome býva sám a za rok nemohol odobrať a 

ani spotrebovať 8.528 m3 vody, je názoru, že s ventilom z jeho vodomeru niekto manipuloval. 

Žiadosť p. Makúcha tlmočila starostka, ktorá uviedla, že p. Makúch žiada o zníženie z dôvodu, 

že aj keď je na obecný vodovod napojený, vodu bral zo súkromného vodojemu. Nie si je 

vedomý, že by mal prepnutý obecný vodovod. 

K žiadosti p. Floreka poslanci uviedli, že mu poskytnú úľavu na faktúre, avšak do budúcna je 

potrebné si vodomer častejšie kontrolovať pre vlastnú potrebu. Bola navrhnutá úľava vo výške 

paušálu, t. j. 46 m3, ktorý návrh poslanci jednohlasne schválili (Za: 7, Zdržal sa: 0, Proti: 0). 

K žiadosti p. Makúcha poslanci uviedli, že nesúhlasia s úľavou na faktúre, pretože nevie 

dokázať, že vodu z obecného vodovodu nebral. Vlani sa pripojil, avšak doteraz nemal vodomer 

a aj z tohto dôvodu jednohlasne jeho žiadosť neschválili (Za: 0, Proti: 7, Zdržal sa: 0). 

Ďalej bola prečítaná žiadosť p. Jána Brňáka a manž. Janky, č. 236, ktorí žiadajú o 

vysporiadanie prístupovej cesty k ich rodinnému domu. V žiadosti uviedli, že v období, keď sa 

kolaudoval areál firmy Iancor, s. r. o. jej konateľ p. Jozef Jančo uzavrel s nimi zmluvu o 

zriadení vecného bremena - právo prechodu a prejazdu, podpisy na tejto zmluve boli riadne 

overené na tunajšom obecnom úrade a p. Jančo mal dať túto zmluvu zavkladovať na katastrálny 

úrad, čo sa však nestalo. Keďže majú vedomosť o exekučných príkazoch na pozemky vedené k 

ich rodinnému domu, žiadajú obec o vysporiadanie tejto cesty, nakoľko v prípade exekučného 

odkúpenia parciel môže nastať problém, dostanú sa do vlastníctva úplne cudzej osoby a oni sa 

nebudú mať ako dostať k svojmu rodinnému domu. 

Starostka k tejto žiadosti uviedla, že má vedomosť o exekúcii na spomínané parcely a jediné, čo 

mohla urobiť je, že exekútora požiadala o oznámenie termínu, kedy sa bude konať dražba, aby 

sa obec mohla prihlásiť a uplatniť predkupné právo na tieto parcely.  

Následne bola prečítaná žiadosť p. Štefana Brčáka, č. 124 o odkúpenie parc. č. 101/4 vo 

výmere 23 m2, ktorá nie je evidovaná na LV, ale je súčasťou obecných pozemkov. Táto parcela 

sa nachádza pri jeho rodinnom dome a jej nevlastnenie mu znemožňuje výstavbu plotu. 

Po nahliadnutí do GP, o ktorú parcelu sa jedná, poslanci doporučili predsedovi stavebnej 

komisie - poslancovi Repôňovi, aby išli pozrieť na tvárnosť miesta. V prípade, že plánujú 

stavať plot na pôvodnom mieste a súbežne s plotom susedov, nemajú námietky, avšak v 

prípade posunu vpred nebudú súhlasiť s jeho výstavbou. 

Ďalej bola prečítaná žiadosť DHZ Orava, o. z., so sídlom Krušetnica č. 237 o bezplatný 

prevod alebo primeranú náhradu za vozidlo, ktoré je v majetku obce, jedná sa o vozidlo značky 

Ford F350, bez výbavy, ktoré momentálne používa bezplatne OZS, o. z. Námestovo. V žiadosti 

ďalej uviedol, že práve toto vozidlo a aj niekoľko iných vozidiel boli vybavované p. Jančom, 



 

 

predsedom DHZ Orava,    o. z a tiež oponuje tým, že v r. 2014 bola podaná ústna žiadosť na 

prevod vozidla na OZS, o. z. p. Igorom Janckulíkom, ktorý nebol splnomocnený štatutárom 

OZS, o. z., a preto nemohol svojvoľne konať ako zástupca OZS, o. z. 

K tejto žiadosti poslanec Igor Janckulík uviedol, že je pravda, že toto vozidlo OZS, o. z. stále 

používa, od obce ho dostalo bezplatným prevodom ešte v roku 2014. Poslanci po diskusii 

jednohlasne schválili, že trvajú na uznesení č. 5/2014 zo dňa 24. 10. 2014 o bezplatnom 

prevode špeciálneho vozidla zn. Ford F350 pre OZS, o. z. Námestovo (Za: 7, Proti: 0, Zdržal 

sa: 0). 

Ako posledná bola prečítaná žiadosť Ing. Jozefa Mikytu, č. 88 o schválení predaja 

pozemku č. 22839/2 o výmere 74 m2, podľa priloženého GP, ktorého vlastníkom je obec, 

avšak on ho užíva od nepamäti, pretože sa nachádza za záhradou jeho rodinného domu, na 

ktorom má zasadené stromy. 

K tejto žiadosti poslanci uviedli, že obec má záujem predať tento pozemok, avšak až po 

uskutočnení projektu "Realizácia súboru stavieb pri pozemkových úpravách v obci Krušetnica", 

v ktorom sa rieši aj cesta popri a poza cintorín a to z dôvodu, že pozemok, ktorý chce p. Mikyta 

odkúpiť sa nachádza v tesnej blízkosti cesty.   

 

V bode 16/ ktorý bol určený na diskusiu starostka uviedla, že je potrebné sa konečne 

dohodnúť na projektovej dokumentácii na MŠ, aby sa mohlo na nej pracovať a mať ju po ruke, 

keď výjde očakávaná výzva na rekonštrukcie tohto charakteru.  

Poslanci sa jednohlasne dohodli, že sú za vypracovanie projektovej dokumentácie na 

rekonštrukciu materskej školy pre 40 detí a sedlovou strechou (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0). 

Ďalej starostka uviedla, že počas tohtoročného odpisovania vodomerov správcom 

obecného vodovodu p. Augustínom Janečkom bolo zistené v niektorých vodovodných šachtách 

porušenie plomb na vodomeroch. Natíska sa otázka, prečo boli porušené - buď z dôvodu rôznej 

manipulácie a špekulácie, príp. napúšťania obecnej vody do súkromných vodojemov bez 

použitia vodomeru a to je na úkor všetkých občanov. Správca po odpísaní vodomerov a 

namontovaní nových vodomerov pre tie domácnosti, ktoré doteraz používali paušál, všetky 

vodomery zaplomboval a navrhol, či by nebolo dobré v prípade porušenia plomby odberateľovi 

udeliť pokutu. S jeho návrhom súhlasili všetci poslanci, pretože je verejne známe, že niektoré 

domácnosti skutočne obchádzajú vodomery a napúšťajú si svoje súkromné vodojemy, bez toho, 

aby prepúšťajúcu vodu zaplatili. Za porušenie plomby poslanci jednohlasne schválili udelenie 

pokuty odberateľovi vo výške 100,- € (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0) a v prípade, že sa u niekoho 

zistí opätovné porušenie, bude upovedomený a odpojený z obecného vodovodu. Poslanec 

Dorušák ďalej navrhol, aby sa do každej domácnosti napísal oznam a upozornenie ohľadom 

pokuty a častejšieho kontrolovania si vodomerov, aby nedochádzalo k vysokému odberu a 

úniku vody bez vedomia odberateľa, ako v prípade p. Pavla Floreka a aby sa vodou zbytočne 

neplytvalo, s ktorým návrhom súhlasili všetci poslanci. 

Následne starostka uviedla, že už na minulých zasadaniach infomovala o potrebe 

odkúpenia parcely od SPF, ktorá pretína cestu v II. ulici v IBV Sihly. Celková výmera parcely 

je 65 m2 a podľa znaleckého posudku vypracovaného Ing. Jánom Žochňákom je jej cena 

546,15 €, ktorú je potrebné SPF zaplatiť. Prítomní poslanci nemali žiadne námietky a 

jednohlasne kúpu parcely od SPF schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0).  

Starostka sa ďalej opýtala poslanca Stančíka, či má vedomosť, od ktorých komínov je 

povinnosť platiť za znečisťovania ovzdušia. 

Poslanec Stančík uviedol, že má vedomosť o komíne za obecný úrad, základnú a materskú 

školu. Za komín v 6-bj. sa určite neplatí, lebo nespĺňal podmienky na platenie, ale či sa niečo 

zmenilo nevie, je potrebné sa informovať na Okresnom úrade v Námestove, odbore 

starostlivosti o životné prostredie. 



 

 

Ďalej v diskusii vystúpila p. riaditeľka, ktorá opätovne predložila žiadosti, ktoré boli 

prečítané na minulom zasadaní obecného zastupiteľstva a to žiadosť o vybudovanie 

autobusovej zastávky pri kostole pre deti z Lomnej a poskytnutie finančných príspevkov z 

výnosu dane z príjmov FO na záujmové vzdelávanie, stravovanie a na správu školských 

objektov, ktoré by sa využili výlučne v prospech detí napr. na zaplatenie výletu pre najlepších 

žiakov školy na koniec školského roka, zaplatenie výdavkov spojených s exkurziami, plavecký 

výcvik, výchovné koncerty.... Uviedla, že autobusová zastávka je skutočne potrebná, prichádza 

jeseň, deti sa potrebujú niekde skryť pred vetrom a dažďom. Zohnala už aj nejaké cenové 

ponuky, ktoré predložila poslancom. Poslanci v diskusii uviedli, že jej vybudovanie nie je až 

také nákladné, cena je primeraná, preto jednohlasne schválili vybudovanie autobusovej 

zastávky pri p. Miroslavovi Janečkovi, č. 141 (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Následne sa 

zaoberali žiadosťou o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie. Pani 

riaditeľka uviedla, že obec Lomná im poskytla FP vo výške 1.000,- €, čo v prepočte na jedného 

žiaka z Lomnej vychádza 12,60 €. Preto by bola rada, keby sa aspoň takáto istá suma schválila 

obcou Krušetnica aj na deti z Krušetnice. Je smutné, keď niektorým deťom rodičia nechcú 

zaplatiť ani výlet, ani exkurziu a deti by sa takýchto záujmových vzdelávaní radi zúčastnili, 

avšak pre nedostatok finančných prostriedkov sa nemôžu. Starostka uviedla, že na záujmové 

vzdelávanie sa poskytuje skutočne veľa finančných prostriedkov, preto si nemyslí, že by škola 

potrebovala ešte ďalšie. Poslanci sa však priklonili k názoru, keď dala Lomná, môžeme aj my, 

takže jednohlasne schválili finančný príspevok na záujmové vzdelávanie vo výške 12,60 € na 

každého žiaka z obce Krušetnica (Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0). Stav bude oznámený do 15. 09. 

2015, dokedy musí škola nahlásiť zriaďovateľovi presný počet žiakov. 

 

Nakoniec bol opätovne prečítaný zápis zo zasadania komisie životného prostredia, 

výstavby a územného plánovania, ohľadom riešenia situácie u p. Márie Strakovej, č 150 a 

poslanec Jozef Dorušák bol vyzvaný, aby sa k zápisu komisie vyjadril. 

Poslanec Dorušák uviedol, že ho mrzí, že ho predseda komisie nepozval na zasadanie, kde by 

sa k vzniknutej situácii vyjadril, a práve pre toto pochybenie žiada, aby bola stavebná komisia 

opätovne zvolaná a k riešeniu situácie prizvala aj poslanca Dorušáka, s ktorým návrhom 

súhlasili všetci prítomní poslanci. 

 

Nikto iný z prítomných poslancov už v diskusii nevystúpil, a preto starostka obce 

požiadala zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 3/2015 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ vyjadrenie komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania ohľadom  

    riešenia situácie p. Márie Strakovej, č. 150; 

3/ Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2014; 

4/ informatívnu správu o projekte "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre výrobu tepla v  

    obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ"; 

      5/ informatívnu správu o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu,  



 

 

          etapa 2; 

      6/ informatívnu správu o projekte "Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie  

          odpadových vôd v regióne Orava" - Aktivita č. I: Námestovo, kanalizácia a ČOV:  

          stavebný súbor 15. Krušetnica, kanalizácia; 

      7/ informatívnu správu o projekte "Realizácia súboru stavieb pri pozemkových úpravách v  

          obci Krušetnica"; 

      8/ informatívnu správu o riešení havarijného stavu existujúcich elektroinštalačných  

          rozvodov a prvkov v ZŠ s MŠ Krušetnica; 

      9/ informatívnu správu o podaní žiadosti o finančné prostriedky na havarijnú situáciu  

          existujúcej podlahovej krytiny v niektorých učebniach ZŠ s MŠ Krušetnica; 

    10/ informatívnu správu riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica o začatí nového školského roka  

          2015/2016; 

    11/ informatívnu správu o vybudovaní kanalizácie v IBV Sihly; 

    12/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

    13/ žiadosť p. Jána Brňáka a manž. Janky Brňákovej, bytom Krušetnica č. 236; 

    14/ žiadosť p. Štefana Brčáka, bytom Krušetnica č. 124; 

    15/ žiadosť Ing. Jozefa Mikytu, bytom Krušetnica č. 88. 

      

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ program zasadania obecného zastupiteľstva;  

      2/ Rozbor hospodárenia za I. polrok 2015; 

      3/ II. úpravu rozpočtu na rok 2015; 

      4/ prijatie úveru na projekt "Realizácia súboru stavieb pri pozemkových ppravách v obci  

          Krušetnica" vo výške 400.000,- €; 

      5/ podanie žiadosti o poskytnutie NFP z operačného programu Kvalita životného prostredia,  

          prioritná os 1, aktivita B za účelom realizácie projektu s názvom „Spoločný projekt  

          nakladania s biologickými odpadmi pre obec Krušetnica“ 

          - s výškou celkových výdavkov na projekt pre obec Krušetnica - 42.850,00 EUR 

          - s výškou spolufinancovania projektu žiadateľom z celkových oprávnených výdavkov –    

            2.142,50 EUR (5% z celkových oprávnených výdavkov projektu) 

          - so spôsobom financovania projektu – vlastné zdroje 

      6/ pridelenie 1-izbového bytu v 12-bytovej jednotke pre p. Vieru Kytašovú, bytom  

          Krušetnica č. 51 s účinnosťou od 1. 9. 2015 na dobu určitú jedného roka; 

      7/ poplatok za vodu pre p. Pavla Floreka, č. 110 v množstve 46 m3 za obdobie r.  

          2014/2015; 

      8/ vypracovanie projektovej dokumentácie na materskú školu pre 40 detí; 

      9/ uloženie pokuty odberateľovi vody z obecného vodovodu vo výške 100,- € za porušenie  

          plomby na vodomere bez oznámenia na obecný úrad alebo správcovi obecného  

          vodovodu;  

    10/ vybudovanie autobusovej zastávky pri p. Miroslavovi Janečkovi, č. 141; 

    11/ finančný príspevok ZŠ s MŠ Krušetnica na záujmové vzdelávanie žiakov vo výške 12,60  

          € na žiaka z obce Krušetnica; 

    12/ kúpu pozemku C-KN parc. č. 1059/3 - zastavané plochy a nádvoria - o výmere 65 m2, k.  

          ú. Krušetnica, ktorá parcela je zapísaná na LV č. 1376 pod B1 na SR - Slovenský  

          pozemkový fond v 1/1-úč. v cene 546,16 €. 

 

C. NESCHVAĽUJE 

 

      1/ odpustenie paušálneho poplatku za vodu pre p. Mariána Makúcha, č. 59. 



 

 

 

D. TRVÁ 

 

      1/ na bezplatnom prevode špeciálneho automobilu zn. FORD F - 350 4X4, ŠPZ NO332BL  

          pre Oravský záchranný systém, o. z. Námestovo, ktorý bol schválený dňa 24. 10. 2014  

          uznesením ObZ obce Krušetnica č. 5/2014. 

 

E. DOPORUČUJE 

 

      1/ starostke obce dať v rámci menších obecných služieb a aktivačnej činnosti: 

          - rozhrnúť hlinu v lokalite Moldovenín; 

          - vymeniť vypálené žiarovky na verejnom osvetlení; 

          - opíliť sosny pri p. Marte Kytašovej, č. 51; 

          T: do budúceho ObZ 

      2/ starostke obce cestou miestneho rozhlasu upozorniť občanov na nelegálny vývoz odpadu 

          v okolí riek; 

      3/ starostke obce informovať sa na Okresnom úrade v Námestove, odbore starostlivosti o 

          životné prostredie, o povinnosti platiť za znečisťovanie ovzdušia od komína na 6-bj.; 

      4/ komisii životného prostredia, výstavby a územného plánovania ísť opätovne na  

          obhliadku pozemku p. Márie Strakovej, č. 150. 

          T: do budúceho ObZ 

                             

Keďže program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starostka obce dala 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdržal 

sa: 0), takže uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a zasadanie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Alžbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Igor Janckulík   ........................................ 

 

   Mgr. Danka Jančová  ........................................ 

 

 

Starostka obce: Mgr. Terézia Pacoňová ........................................ 



 

 



 

 



 

 

 
 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 


